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Z A P I S N I K 

 

 

 

 

36. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 22. 6. 2022 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj. 

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.  

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Lea Bidovec, Ana Černe, Janez Černe, 

Irena Dolenc, Evstahij Drmota, Sandra Gazinkovski, Gordana Grobelnik, mag. Barbara Gunčar, Bojan Homan, Iztok 

Jenko, Andreja Kert, Saša Kristan, Milan Glamočanin, mag. Branko Grims, Nataša Majcen, Nada Mihajlović, Tomaž 

Ogris, Jernej Pavlič, Ana Pavlovski, Damjana Piškur, dr. Neven Polajnar, Jožef Rozman, Nada Sredojević, Zoran 

Stevanović, Albin Traven, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov in  Lea Zupan. 

 

Svojo odsotnost so opravičili: Lea Bidovec, Nataša Jenkole, Robert Nograšek, Gašper Peterc in Manja Zorko. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinovič – direktor Mestne uprave Mestne občine Kranj, Mirko Tavčar – 

vodja Sektorja za finance in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, 

Tanja Hrovat – vodja Urada za družbene dejavnosti, Janez Ziherl – vodja Urada za okolje in prostor, Marko 

Čehovin – vodja Urada za gospodarstvo in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Sektorja za 

projekte, razvoj in pametno skupnost, Eva Romih iz Sektorja za projekte, razvoj in pametno skupnost, Martin 

Raspet – direktor Skupne občinske uprave Občin Gorenjske, Katja Štruc - vodja Kabineta župana, Neva Vehovec 

Iličić in Milena Bohinc – strokovni sodelavki v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti.  

Na seji so bili tudi prisotni: predsednik Nadzornega odbora Ivo Bajec,  novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, 

Peter Šalamon – Žurnal 24, Miha Šubic – Radio Gorenc.  

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je ugotovil, da je na seji navzočih 24 svetnic in svetnikov ter, da je s tem 

mestni svet sklepčen.  
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Na mizo je bila posredovana Kadrovska zadeva: Imenovanje nadomestne predstavnice v Svetu zavoda Kranjski 

vrtci, za katero Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga, da se uvrsti na dnevni red.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se med Kadrovske zadeve uvrsti: Imenovanje nadomestne predstavnice v Svetu zavoda Kranjski 

vrtci. 

 

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 21 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  

 

Ravno tako je predlagatelj, župan Matjaž Rakovec, predlagal uvrstitev na dnevni red novo premoženjsko 

zadevo:  Prerazporeditev sredstev. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se med Premoženjske zadeve uvrsti zadeva D. Prerazporeditev sredstev.  

 

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

Na mizo je bila posredovano gradivo za Obvezno razlago določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu 

revitalizacije starega mestnega jedra Kranja, za katero predlagatelj predlaga, da se uvrsti na dnevni red kot 

nova 11. točka. Ostale točke se smiselno preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se kot nova 11. točka uvrsti: Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu 

revitalizacije starega mestnega jedra Kranja. 

 

Sprejeto soglasno (22 PRISOTNIH: 22 ZA).  

 

Župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika Mestnega 

sveta Mestne občine Kranj v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem Odloka o razglasitvi Jurjove 

kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena po skrajšanem postopku.  

Mag. Igor Velov je predlagal, da se zadnja točka Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta uvrsti na 

začetek dnevnega reda. 

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je dal na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

Točka Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta se uvrsti kot 4. točka dnevnega reda. Ostale točke 

dnevnega reda se smiselno preštevilčijo.  

 

Sprejeto z večino glasov (20 PRISOTNIH: 15 ZA, 5 PROTI) 
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Nadaljnje razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 35. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 25. 5. 2022 ter poročila o izvršitvi 

sklepov 

2. Kadrovske zadeve 

3. Premoženjske zadeve 

4. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

5. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj – predlog 

6. Odlok o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v MO Kranj - UPB2 

7. Odlok o razglasitvi Jurjove kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena  - osnutek 

8. Strategija razvoja športa v Mestni občini Kranj od 2022 do 2030 
9. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Mestni občini Kranj za volilno leto 

2022 

10. Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora GO 4 

11. Obvezna razlaga sedmega odstavka 28. člena Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

območje urejanja KR L1 Kranj Labore 

12. Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega jedra 

Kranja 

13. Soglasje k Statutu Zavoda Jamski laboratorij Tular, Kranj  

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 1 PROTI). 

 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 35. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ Z DNE 25. 5. 2022 IN POROČILA 

O IZVRŠITVI SKLEPOV  

 

Župan Matjaž Rakovec je pripomnil, da se v dobesednem zapisniku popravi tipkarska napaka, in sicer se  na str. 

32 besedi »Lea Gazinkovski« nadomestita z »Lea Zupan« in enako na str. 27 besedi »Lea Bidovec« nadomestita z 

»Lea Zupan. 

 

Poročilo o izvršitvi sklepov 35. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 25. 5. 2022 je podal direktor 

Mestne uprave Mestne občine Kranj.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 35. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 25. 5. 2022 s pripombo, podano v razpravi 

ter poročilo o izvršitvi sklepov.« 

 

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 22 ZA, 1 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. Imenovanje nadomestne predstavnice v Svet zavoda Kranjski vrtci 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 



4 

 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednja  

 

SKLEPA: 

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj se seznani z odstopno izjavo Sandre Gazinkovski z mesta predstavnice 
ustanovitelja v Svetu zavoda Kranjski vrtci. 
 
2. Za nadomestno predstavnico v Svetu zavoda Kranjski vrtci se imenuje Nada Sredojević. 
 
Sklepa začneta veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj in veljata do izteka mandata 
dosedanji sestavi Sveta zavoda Kranjski vrtci.  

 
Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 1 PROTI). 

 
 

 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

A. Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov (NRP) – Zelena Gorenjska – Ureditev Zoisove poti 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. A 
Premoženjskih zadev. 
 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

Po krajši razpravi svetnika mag. Igorja Velova in Tomaža Laniška, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v 

potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022, se odpre nov NRP Zelena Gorenjska – Ureditev Zoisove poti; 

- iz NRP 40672102 Investicije v KS, PP 221002 Urejanje cestnega prometa-investicije, podkonta 420401 

Novogradnje, v višini 13.902,00 EUR in 

- iz NRP 40672103 Domovi in prostori KS, PP 101003 Domovi KS, podkonta 420500 Investicijsko 

vzdrževanje in izboljšave, v višini 26.480,00 EUR, se sredstva v skupni višini 40.382,00 EUR 

prerazporedijo; 

- na nov NRP Zelena Gorenjska – Ureditev Zoisove poti, PP 171003 Ureditev učnih in tematskih poti, 

podkonta 420401 Novogradnje, v skupni višini 40.382,00 EUR. 
 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
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B. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  
 

Stališča komisij:  
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. B 
Premoženjskih zadev. 
 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022: 

- iz NRP 40620001 Obnova Kidričeve ceste, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, se sredstva v višini 35.600,00 EUR 

prerazporedijo; 

- na NRP 40618008 Vzdrževanje in obnove kanalizacijske infrastrukture, PP 231101 Taksa za 

obremenjevanje vode, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 35.600, 00 EUR. 
 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

C. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022 - dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 
 

Stališča komisij:  
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. C 
Premoženjskih zadev in se z njim strinjajo. 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

Po krajši razpravi svetnika mag. Igorja Velova in Mateje Koprivec, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v 

potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 
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D. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Irena Dolenc, mag. Igor Velov, Tomaž Lanišek, mag. Branko Grims in Matjaž 

Rakovec.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022: 

1. 

- iz NRP 40621035 GJI na območju OPPN PC Hrastje, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih 

cest, podkonta 420600 Nakup zemljišč, se lastna sredstva v višini 1.185.000,00 EUR  prerazporedijo; 

 

- na NRP 40619031 Kolesarske povezave v Kranju 7-12, podNRP 40619131 P7: Obstoječe omrežje Koroška cesta 

– Železniška postaja Kranj, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonta 420500 

Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 462.000,00 EUR in; 

 

- na NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621016 P2: Ureditev kolesarske povezave med 

Planino in PC Hrastjem, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonta 420401 

Novogradnje, v višini 723.000,00 EUR. 
2.  

 iz NRP 40720001 Energetska sanacija občinskih objektov-2. faza, PP 141002 Obnovljivi viri energije, podkonta 

431300 Investicijski transferi privatnim podjetjem, se sredstva v višini 50.000,00 EUR prerazporedijo, ker v 

letošnjem letu s strani Ministrstva za infrastrukturo ne bo razpisa za energetsko prenovo stavb; 

 

- na NRP 40721014 Vzdrževanje in obnove šol, PP 111001 Investicije in invest.transfer-izobraževanje, podkonto 

420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave v višini 50.000,00 EUR, iz razloga povišanja cen na trgu za že 

planirana dela na OŠ Predoslje za izvedbo zamenjave svetil in za izvedbo razvoda elektro inštalacij. Povezano 

z navedenimi deli so se posledično pokazala še dodatna dela, ki obsegajo sanacijo lesenega stropa. 
 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

 

4. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

1. Dr. Neven Polajnar:  

- Prebivalci območja ob Stari cesti, ki gre na Zlatem polju od Petrola proti Supernovi, so opozorili na zaraščeno 

brežino v lasti občine. Trava se zaraste metre visoko na dvorišča hiš. Apeliral je na prisotne, da preverijo zadevo 

in ustrezno ukrepajo.  

- Apeliral je na pristojne, da poiščejo trajno rešitev za omejitev hitrosti skozi Hrastje. Predlagal je svetlobni znak 

za omejitev hitrosti 50 in tako psihološko vpliva na voznike.   

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je bila na prejšnji seji sprejeta odločitev o nakupu novih radarjev.  

2. Albin Traven:  

- Glede na letošnje lokalne volitve je podal pobudo. Z akti je predpisano, da se mora pred vsakimi lokalnimi 

volitvami predsednik volilnega odbora in njegov namestnik v tednu pred volitvami udeležiti obveznega 

izobraževanja, vendar je v praksi drugače. Na izobraževanjih je moč opaziti, da je udeležba vse slabša. To se 
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potem zaradi ne vedenja in nepoznavanja materije s strani predsednika in njegovega namestnika odraža pri delu 

na voliščih celotnega volilnega odbora. Posledično nastaja na nekaterih voliščih težava že takoj na začetku pri 

tehničnem opremljanju volišča, napačnem izobešanju državne zastave, tolmačenju prejetih navodil, kasneje 

pravilnem legitimiranju volivcev, težav pri sporočanju vmesnih rezultatov in pisanju zapisnikov. Dogaja se tudi, 

da na dan pred volitvami nekateri člani sploh ne pridejo na prevzem volilnega materiala in na urejanje volišča. 

Med nepravilnostmi oziroma nespodobnostih na voliščih sodijo tudi politične debate, katerim bi se morali na dan 

volitev na volišču obvezno vzdržati. Vemo, da je delo odborov prostovoljno, je pa kljub temu odgovorno in na 

koncu koncev solidno plačano. Predvsem zaradi pisanja zapisnikov, posredovanja navodil za delo odbora in 

medsebojne komunikacije, je pomembno, da sta predsednik in namestnik odbora primerno izobražena in 

usposobljena. Slednje ne moreta biti, če se v tednu pred volitvami ne udeležita tega izobraževanja. V Novi 

Sloveniji zato predlagajo izboljšanje tovrstne slabe prakse z obvezno udeležbo predsednika in njegovega 

namestnika na izobraževanjih in povečanjem nadzora dela volišč s strani OVK. V kolikor predsedujoča na 

izobraževanju izostaneta neupravičeno in brez pojasnila, mora OVK take osebe najmanj črtati s seznama 

kandidatov v odboru za naslednje volitve, če ne tudi zmanjšanje višine nadomestila na raven ostalih članov 

volilnega odbora. Jeseni bodo nove volitve, do takrat je še nekaj časa, da se tovrstne površnosti odpravi. 

Konkretni ukrepi OVK bi posledično olajšali delo vsem deležnikom in povečalo verodostojnost samih volitev.  

 

3. Irena Dolenc:  

- V mestnem jedru je imela prodajalno DZS. V juniju se je ta prodajalna preselila v Supernovo na Savskem otoku. 

Zanimalo jo je, v čigavi lasti so ti prostori, ali so na prodaj in če so na prodaj, ali bo občina uveljavljala predkupno 

pravico?  

Saša Kristan je povedala, da je hiša, v kateri je bila trgovina Državne založbe Slovenije, v privatni lasti. Prostore v 

tej stavbi imata tudi SDS in LRK. DZS se je odločila preseliti zaradi prevelike najemnine in neugodne lokacije. 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je lastnikov te stavbe 15. 

Irena Dolenc je dodala, da je zelo pomembo, da je občina seznanjena, kaj se bo dogajalo s tako stavbo  v mestnem 

jedru. Predvsem ne, da bi nek kupec spremenil stavbo v stanovanja.  

 

4. Milan Glamočanin:  

- Vprašal je mestno upravo, če je možno razmisliti o izgradnji mestnega vodometa v Kranju. Ideja je, da se talna 

fontana umesti nekam v mestno jedro oziroma pri ploščadi, ki je med Prešernovim spomenikom in gostinskimi 

lokali oziroma na sam Slovenski trg, ki je centralno zanimiv za turistične obiske in zbirno točko.  

 

Mag. Barbara Gunčar je odločno proti, da se karkoli še finančno vlaga v mestno jedro, dokler Kranj ne bo zaživel. 

Predlaga, da se v okoliških krajih naredijo vaška jedra, kjer jih je mogoče in kjer so zametki.  

 

Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor, je povedal, da je pobuda o talni fontani zanimiva, vendar je občina 

dolžna urejati mestno jedro skladno z urbanistično arhitekturnim natečajem še iz leta 2009. Na tistem natečaju 

je zmagal Ljubljanski urbanistični zavod. V kontaktu so z Zavodom za varstvo kulturne dediščine o vsakih tovrstnih 

posegih spremembah. Če bi se zgodila kakšna večja sprememba, bi morali izpeljati nov natečaj in iskati primerne 

lokacije. V skladu z ZVKD se pripravlja katalog urbane opreme za staro mestno jedro, povsod je ogromno 

usklajevanja. Če bodo šli v tako zadevo, bodo mestno jedru urejali bolj celostno, zaradi več nekih rešitev. 

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da imajo v juliju z Janezom Ziherlom in direktorico ZVKD ogled celotnega 

Kranja. Šli bodo po vseh objektih in bodo tudi to zadevo sprožili. 

 

Irena Dolenc je predlagala, da tisto kar je že postavljeno, izgrajeno, ostane kot je. Talna fontana pa naj se umesti 

v nekaj novega, v Bleiweissov park.   

 

5. Gordana Grobelnik:  
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- Za potrebe vrtca v Mavčičah bi bil nujno potreben odkup sosednjih prostorov, ki so trenutno v lasti gospoda 

Bizjaka. Dogovor z njim žal ni mogoče. Krajani so se odločili, da mu ne morejo podpisati soglasja za gradbeno 

dovoljenje, ker bi že naslednji dan lahko tam stal na otroškem igrišču kakšen gradbeni stroj. Prosila je, da se to 

vzame v obzir, občina odkupi prostore in jih preuredi v vrtec.  

 

Župan Matjaž Rakovec se je pred dvema dnevoma dobil s člani krajevne skupnosti. Občina je pripravila dogovor, 

kjer bi šla v skupno gradbeno dovoljenje z omenjenim gospodom. Žal je nasprotovanja na strani krajevne 

skupnosti tako veliko, da ta dogovor ni možen. Tukaj je zadeva tako zapeljana, da bodo ostali brez vrtca. Občina 

je poskušala vse, gospod Bizjak je povedal, popisal kaj je pripravljen narediti. Zaradi nasprotovanja krajevne 

skupnosti, občina nima več rešitve. Na tem objektu bi se morala izvesti energetska sanacija, občina tega ne more 

narediti brez gradbenega dovoljenja, za gradbeno dovoljenje rabimo njegovo soglasje, g. Bizjak rabi soglasje 

občine.  

 

6. Nada Sredojević:  

- Danes je na dnevnem redu točka strategija športa. Gre za dolgoročne rešitve, projekte in cilje. Športni klubi pa 

se vsakodnevno srečujejo z malimi izzivi, ki jim povzročajo velike težave pri svojem delovanju. Eden od takšnih 

problemov klubov so tekmovanja izven Kranja, kjer pač prevoze praviloma zagotavljajo starši, klubi pa le občasno. 

Kar se tiče prevoza, to ne pomeni le, da se zagotovi gorivo, zagotoviti je potrebno kapaciteto v vozilih in ustrezne 

voznike. Zanimalo jo je, ali občina sama ali preko Zavoda za šport, ponuja možnost oziroma pomoč klubom s 

kombiji ali drugimi vozili, ker ima občina in njeni zavodi veliko vozil, nekaj se dogaja tudi v projektu emobilnosti 

oziroma elektrifikaciji voznega parka. Na primer, kombiji pri osnovnih šolah v popoldanskem času niso v uporabi, 

pa tudi ob vikendih in se jih mogoče angažira za potrebe kluba. Vprašala je, kako je s tem, odgovor bi želela prejeti 

danes na sami seji.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je odgovorila, da so s strani klubov podobne želje že prejeli. 

Številni klubi, ki imajo tekme izven Kranja, organizirajo prevoze s kombiji, marsikje vozijo starši, odvisno od 

kategorije in članstva. Glede e mobilnosti spodbujajo oziroma bodo v prihodnjih letih na zavodih nadomestili 

obstoječa vozila z električnimi vozili. To so vozila, ki jih uporablja Zavod za šport za pač potrebe izvajanja 

dejavnosti, za kar ga občina pooblasti kot ustanovitelj. Klubov in športnikov je v Kranju veliko, tako da bi bilo 

potrebno res izredno veliko število vozil. Ta, ki jih zagotavlja občina, nikakor ne bi zadoščala ali bi se težko 

usklajevali. Zaenkrat zagotovitve prevozov športnikov na tekmovanja v strategiji ni, mogoče se bo ta ideja 

poskušala realizirati v prihodnosti.  

 

7. Damjana Piškur:  

- Na Zlatem polju sprašujejo, kaj se dogaja z gradnjo novega Park and ride parkirišča. Vrtičke so morali odstraniti, 

postavila se je gradbena ograja, zdaj pa vse stoji.  

- Na Zlatem polju imajo težave z odlaganjem kosovnih odpadkov, ki jih novi stanovalci odlagajo kar poleg 

odpadkov za papir. Prosila je za večji nadzor.  

 

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte, je povedal, da je gradnja Park and ride 

parkirišče na Zlatem polju žal ena od realnosti gradbenega trga. Pogodba z izvajalcem je sklenjena. Dela se bodo 

začela v naslednjem tednu, imeli so nekaj urgentnih sestankov. Teme sestankov so bile povišanje cen, delovna 

sila, dopusti, vojna v Ukrajini. V kolikor izvajalec v prihodnjem tednu ne bo pričel z deli, bo občina pogodbo razdrla 

in uveljavljala pogodbene kazni. 

 

8. Igor Velov:  

- Ni zadovoljen z odgovorom na vprašanje glede gladkega asfalta v krožnem križišču v Stražišču med Delavsko in 

Škofjeloško cesto, kjer piše, da se bo porezalo asfalt. Če bodo to naredili, potem bodo situacijo še poslabšali. Če 

nameravajo reševati križišče, naj bo tako rešeno, da bo oprijem ustrezen predvsem za enosledna vozila.  
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- Postavil je dodatno vprašanje glede odgovora za cesto, ki pelje med Struževim in Zlatim poljem, kakšna je 

konkretna časovnica rešitve te ceste v okviru projekta Elena?  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet je povedal, da je izvajalec prometne študije že 

izbran v okviru projekta Elena. Posebej je naročeno, naj se preuči prometna situacijo. V prihodnjih mesecih, 

zagotovo pa do konca leta, bo študija končana.  

 

9. Dr. Andreja Valič Zver:  

-  V imenu zainteresiranih občanov je povedala, da bodo pozorno spremljali izvajanje obljub glede šolskega 

igrišča pri Osnovni šoli Simon Jenko. 

- Praktično že tretji mandat opozarja na problematiko prometne varnosti na Likozarjevi cesti. Zgotovljeno ji je 

bilo, da je ta cesta varna, ena najbolj varnih cest v Kranj, tudi s strani policije. Občani in stanovalci ob tej cesti 

vedo, da temu ni tako, da se je tam zgodilo že več nesreč zaradi previsokih hitrosti. Župan je obljubil, da se 

bo uredilo in jo zanima kaj konkretno.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so pred nekaj dnevni odredili, 

da se mora v najkrajšem času na Likozarjevi cesti postaviti merilec hitrosti. Občina bo naredila korak naprej v 

projektiranju, ker je že nekaj časa načrtovana vzhodna vpadnica na koncu, se pravi v relativni bližini te tragične 

nesreče. Predvidena je tudi izgradnja rondoja, zemljišča so se že odkupovala v preteklosti in so v lasti Mestne 

občine Kranj. Ocena je, da bo ta rondo projektiran do konca leta, tako da bodo vsaj projektno lahko zadevo rešili, 

da bomo lahko v prihodnjih letih lahko dali v proračun, da se ta rondo zgodi. Težava je tudi v lastništvih zemljišč, 

ki še niso rešena. Težava je na tem odseku, da je nesrečno zožen. Ob zadnji večji rekonstrukciji ni bilo možno 

doseči drugih dogovorov. Hkrati poteka projekt umeščanja kolesarske steze, ki bo tudi sploh za rondojem, če ga 

bodo uspeli umestiti, zmanjšal samo hitrost.  

 

Martin Raspet, direktor Skupne uprave občin Gorenjske, je povedal, da se na Likozarjevi ulici izvajajo meritve in 

so se izvajale vsa leta, malo nižje nasproti vrtca. Na delu, kjer se je zgodila prometna nesreča, so se izvajale 

meritve, ampak tam nekih prekoračitev ni bilo, ker je cesta rahlo ukrivljena in so zato posledično tudi nižje 

hitrosti. V nadaljevanju bodo tudi na tem odseku izvajali meritve hitrosti.  

 

10. Ana Pavlovski:  

- Zanimalo jo je, kakšen status ima na občini prehodni direktor, gospod Bor Rozman in ali je še zaposlen. 

 

Župan Matjaž Rakovec, je povedal, da je Bor Rozman zaposlen na županovo zaupanje do konca tega leta in vodi 

odprte projekte.  

 

11. Jožef Rozman:  

- Zanimalo ga je, kdaj oziroma kako namerava Komunala Kranj zbirati odpadno olje gospodinjstev. Zbiralnik je na 

Mlaki pri Kranju in Zarici, na spletu pa Komunala Kranj obljublja kantice za gospodinjstvo.  

 

12. Jernej Pavlič:  

- V Britofu pri Mercatorju je Komunala Kranj odstranila ekološki otok. Razlog je bil, da je neurejeno okrog otoka. 

Najbližja otoka sta pri osnovni šoli in na Primskovem pri Pošti, večino časa polni kontejnerji. Vprašal je, zakaj se 

ne doda še kakšnega otoka, namesto da se oži in imajo probleme z odvažanjem. Izpostavil je tudi logiko cenovne 

politike odvažanja smeti. Kontejner za biološke odpadke se odvaža za 11 EUR, za plastiko ali mešane odpadke pa 

za 3 EUR. Sosedje nimajo teh posebnih bioloških odpadkov in večinoma vse mečejo v mešane odpadke. Zanima 

ga distinkcija, zakaj niso cene primerljive ali enake, zakaj je zbiranje in ločevanje odpadkov zaračunano več kot 

tistim, ki tega ne delajo.  
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5. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE POSLOVNIKA MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ  

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj.  

 

 Sprejeto soglasno (21 PRISOTNIH: 21 ZA).  

 

 

 

6. ODLOK O ZAGOTAVLJANJU SOCIALNO VARSTVENIH DEJAVNOSTI V MO KRANJ – (URADNO PREČIŠČENO 

BESEDILO - UPB2) 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Potrdi se Odlok o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj (uradno prečiščeno besedilo 
– UPB2). 
 

 Sprejeto soglasno (22 PRISOTNIH: 22 ZA).  

 

 

 

7. ODLOK O RAZGLASITVI JURJOVE KAŠČE V PRAŠAH ZA KULTURNI SPOMENIK LOKALNEGA POMENA  - 

OSNUTEK 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu in se strinja s predlogom za skrajšani 
postopek.   
 
Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o razglasitvi Jurjove kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena.  
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje 
 
SKLEPE:  
 

1. Sprejme se Odlok o razglasitvi Jurjove kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena, osnutek.  
 
Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 
2. Odlok o razglasitvi Jurjove kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena se sprejme po skrajšanem 

postopku.  
3. Sprejme se Odlok o razglasitvi Jurjove kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena. 
 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 

 

 

8. STRATEGIJA RAZVOJA ŠPORTA V MESTNI OBČINI KRANJ OD 2022 DO 2030 
 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  
 
Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila s Strategijo razvoja športa v Mestni občini Kranj od 2022 do 2030. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Boris Vehovec, Bojan Homan, Matjaž Rakovec, Irena Dolenc, dr. Andreja 
Valič Zver, mag. Igor Velov, Tanja Hrovat, mag. Barbara Gunčar, dr. Neven Polajnar, Lea Zupan in Janez Černe.  
 
Svetnik Boris Vehovec je predlagal, da se v strategijo vključi trenutno kegljišče v Kranju, ki je že zelo zastarelo in 
ga bo treba obnoviti.  
 
Župan Matjaž Rakovec je povedal, da bodo dopolnili strategijo s predlogom svetnika in dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Strategija razvoja športa v Mestni občini Kranj od 2022 do 2030.  
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 
 
 
9. SKLEP O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE ZA LOKALNE VOLITVE V MESTNI OBČINI KRANJ 

ZA VOLILNO LETO 2022 

 
Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko Sklep 
o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v MO Kranj za volilno leto 2022 in se z njim strinjajo. 
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Mestni občini Kranj za volilno 
leto 2022.  

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

 

10. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA ENOTO UREJANJA PROSTORA GO 4 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora GO 4  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora GO 4, na delu 
zemljišča s parc. št. 237/1, k.o. 2087 Golnik. 
 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

 

11. OBVEZNA RAZLAGA SEDMEGA ODSTAVKA 28. ČLENA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 

PROSTORSKEM NAČRTU ZA OBMOČJE UREJANJA KR L1 KRANJ LABORE 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija predlaga sprejem obvezne razlage v predloženem besedilu. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Obvezno razlago sedmega odstavka 28. člena Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje urejanja KR L1 Kranj Labore  

Stanovanjska komisija: 

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svoje pristojnosti podpira. 

Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP : 
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Sprejme se Obvezna razlaga sedmega odstavka 28. člena Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje urejanja KR L1 Kranj Labore (Uradni list RS, št. 6/21). 
 

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA). 

 

 

 

12. OBVEZNA RAZLAGA DOLOČB 2. IN 3. ČLENA ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU REVITALIZACIJE STAREGA 

MESTNEGA JEDRA KRANJA GLEDE DOPUSTNIH POSEGOV NA OBMOČJU MESTNEGA JEDRA 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega 
jedra Kranja (Uradni vestnik Gorenjske, št. 7/83, Uradni list RS, št. 48/08 – obvezna razlaga, 116/08, 53/11, 85/20 
– obvezna razlaga, 108/21 – obvezna razlaga, 60/22 – obvezna razlaga). 

 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 

 

 

 

13. SOGLASJE K STATUTU ZAVODA JAMSKI LABORATORIJ TULAR, KRANJ  

 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 
 

Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s predlaganim Statutom Zavoda Jamski laboratorij 
Tular, Kranj.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj daje soglasje k Statutu Zavoda Jamski laboratorij Tular, Kranj, v predlaganem 
besedilu. 
 

Sprejeto soglasno (22 PRISOTNIH: 22 ZA). 

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. 

 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


